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П Р О Т О К О Л 

№3 
 

Днес, 13.02.2024 г., в заседателната зала на Общински съвет-Кнежа се проведе 

съвместно заседание на ПК по образование, култура, младежта и спорта, социална, 

здравна и демографска политика, ПК по етика, конфликт на интереси, нормативна 

уредба и жалби и ПК по земеделие, природни ресурси и екология. На заседанието 

присъстваха: Бисерка Младжова, Мария Бонинска, Тодор Патлиджански, Юли 

Горнишки, Къдрин Караджов, Иво Балевски, Николай Бачийски, Иван Дановски, 

Димчо Ангелов и Росен Пещенски. Отсъства Дилян Беновски – член на ПК по 

Образование. Андрей Беленски закъсня. 

След извършена проверка се установи, че към 16,00 часа и трите ПК имат 

необходимия кворум за провеждане на днешното заседание.  

Комисията започна работа в 1600 часа, ръководена от г-н Юли Горнишки – 

председател на комисията по Образование, и разгледа постъпилите материали за 

заседанието  на ОбС на 16.02.2024 г. 

 

Да вземат участие в заседанието присъстваха: 

1.  Катя Герговска – председател на Общински съвет-Кнежа; 

2. Капка Митева – зам.-кмет на Община Кнежа; 

3. Петя Маринска – директор на дирекция „Обща администрация“ при 

Община Кнежа; 

4. Цветелина Калчева – директор на дирекция „Специализирана 

администрация“ при Община Кнежа; 

5. Светослава Узунова – юрисконсулт при Община Кнежа.  

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 
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 1. Програма за управление и разпореждане с имоти общинска собственост 

за 2024 г. 

 Г-н Горнишки се поинтересува кои са имотите относно които общината има 

намерение да извърши продажба. 

 Г-жа Калчева поясни, че това са сградата на нефункциониращия хотел, терена в 

с. Лазарово и терена и сградите на автогарата.  

 Г-жа Бонинска се поинтересува кои са съоръженията и имуществото, които се 

предвижда да бъдат отдавани под наем.  

 Г-жа Калчева поясни, че се има предвид Ретрланслаторната кула, клетките за 

търговска дейност на пазара, както и останалите общински помещения към които има 

проявен интерес.   

 Комисиите предлагат да се приеме Програмата за управление и разпореждане с 

имоти общинска собственост за 2024 г. 

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 6; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 6; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 2. Приемане Бюджета на Община Кнежа за 2024 г. 

 Г-жа Бонинска попита каква е общата численост на персонала на Община 

Кнежа, т.к. не е успяла да я открие посочената в докладната записка. 

 Г-жа Маринска поясни, че числеността на общинска администрация е отразена в 

Приложение №7 – 54 бр. Там не се включват заетите в „Местни дейности“, а техният 

общ брой варира, т.к. в „Местни дейности“ се включват и гражданските договори, 

които Общината сключва през годината.   

 Г-жа Бонинска се поинтересува какво се включва в посочената в Приложение 

№5 позиция „Други възнаграждения и плащания на персонала“. 

 Г-жа Маринска поясни, че там се включени плащанията по граждански 

договори, както и обезщетения.  

 Г-н Андрей Беленски се присъедини към заседанието.  

 Г-жа Герговска направи следните предложения: 
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  - от Приложение №8 – „Второстепенни разпоредители с бюджети“ да отпадне 

Общински музей гр. Кнежа, т.к. издръжката на същият е заложена  в Приложение №5 в 

частта „Местни дейности“.  

   -от Приложение № 11- Здравен календар да отпаднат мероприятията заложени 

за м. юни - Международен ден за борба с наркотиците със заложена сума 100 лв. и за м. 

ноември - Световен ден за борба с диабета, също със заложена сума в размер на 100 лв., 

като и на двете прояви организатори са Кметство с. Еница и НЧ "Изгрев - 1897" с. 

Еница. Общата сума в размер на 200 лв. да бъде пренесена в Приложение №9 – 

Културен календар, на позиция „Освобождението на България“, организирана от 

Кметство с. Еница и НЧ "Изгрев - 1897" с. Еница, като по този начин сумата стане 300 

лв.  Общата сума за м. март в Културния календар от 3 900 лв. става 4 100 лв.  Общата 

сума в Здравния календар от 1 600 лв. става 1 400 лв. 

 

Г-жа Бонинска попита предвидени ли са средства за коментираните и заложени по 

план профилактични прегледи, за които е станало ясно на предходни заседания, че са 

ежегодни.  

 Г-жа Митева отговори, че обичайно тези прегледи до сега е намирано начин да 

са безплатни: през изминалата година прегледите за диабет са били извършени от РЗИ, 

а офталмологичните прегледи на децата – със съдействието на „Лайънс клуб“ Кнежа.  

 Председателят на заседанието запозна присъстващите с постъпило на 12.02.2024 

г. Предложение за Бюджет  2024 г. от групата на общинските съветници от ДПС, а 

именно: 

 1. Смяна на тръбите на питейната вода и канализация на ул. „Никола 

Вапцаров“ гр. Кнежа в частта от ул. „Софроний Врачански“ до ул. „Родопи“.  

 2.  Канализация на ул. „Чайка“ гр. Кнежа до заустване в р. Гостиля.  

 3. Асфалтиране на  ул. „Димитър Благоев“ в частта от Оряховското шосе до 

ул. „Върбица“.  

 4. Смяна на тръбите на питейната вода в частта от кръстовището от ул. 

„Никола Вапцаров“ до ул. „Елин Пелин“.  

 5. Изработване на кадастрална карта на урбанизирана територия на с. 

Бреница. 

 6. Асфалтиране на ул. „Карл Маркс“ с. Еница в частта от ул. „Партизанска“ 

до ул. „Вихрен“.  
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 7. Рамазан Байрам м. април – 1000 лв. Средствата ще бъдат изразходени за гр. 

Кнежа, с. Бреница и с. Еница.  

 

 8. Курбан Байрам м. юни – 3000 лв. Средствата ще бъдат изразходени за гр. 

Кнежа и с. Еница.  

 Г-жа Калчева взе отношение, като поясни: 

- по т. 1 Смяна на тръбите на питейната вода и канализация на ул. „Никола 

Вапцаров“ гр. Кнежа в частта от ул. „Софроний Врачански“ до ул. „Родопи“ – има 

изработен проект 

- по т. 2 Канализация на ул. „Чайка“ гр. Кнежа до заустване в р. Гостиля – няма 

изработен проект, но от страна на ВиК гр. Плевен предстои да се изготви цялостен 

проект. Към момента се изготвят Регионалните планове. Тя също така поясни, че 

отсечките, които ще подлежат на канализация се дават /определят/ от ВиК на база на 

това къде има регистрирани най-чести аварии.  

 Г-н Караджов отговори, че именно там авариите са чести.    

- по т. 3 Асфалтиране на  ул. „Димитър Благоев“ в частта от Оряховското шосе 

до ул. „Върбица“ – г-жа Калчева поясни, че част от посочената отсечка е асфалтирана, 

но не достигат средства за останалата, при възможност ще бъде продължено 

асфалтирането 

- по т. 4 Смяна на тръбите на питейната вода в частта от кръстовището от ул. 

„Никола Вапцаров“ до ул. „Елин Пелин“ – това също се извършва по решение на ВиК 

гр. Плевен.  

- по т. 5 Изработване на кадастрална карта на урбанизирана територия на с. 

Бреница – г-жа Качева поясни, че това е задължение на държавата.  

Г-н Караджов поясни, че на провдена среща на групата на ДПС с жители на селото, 

е направено искане от тяхна страна за изработване на кадастрална карта на селото, като 

е обяснено, че поради липса на КК на лице му е отказана възможност да кандидатства 

по Програма с мотив, че определения терен няма кадастрален номер.  

Г-жа Митева взе отношение, като изказа мнение, че това е невъзможно.  

Г-н Караджов обясни, че въпросния имот го няма в кадастъра, той няма 

административен адрес.  

Г-жа Митева поясни, че на база документ да собственост могат да се издават 

необходимите разрешения. Тя направи предложение въпросният гражданин да бъде 

насочен към отдел „ТСУ“ където да му бъде съдействано.  
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- по т. 6 Асфалтиране на ул. „Карл Маркс“ с. Еница в частта от ул. 

„Партизанска“ до ул. „Вихрен“ – г-жа Калчева отговори, че асфалтирането е 

остойностено, но ще бъде предложено за изпълнение следващата година, т.к. при 

изготвяне на капиталовата програма за 2024 г. общинска администрация се е 

съобразила с желанието на кметовете на съответните кметства.  

- по т. 7 Рамазан Байрам м. април – 1000 лв. Средствата ще бъдат изразходени за 

гр. Кнежа, с. Бреница и с. Еница.  

 Г-жа Герговска обърна внимание, че на проведените обсъждания на 

проектобюджета за 2024 г. в с. Еница е направено искане за 300 лв., което е заложено в 

Културния календар за годината. В останалите населени места средства не са поискани 

от жителите. Тя също така коментира и направи предложение, за отбелязване на 

празника в гр. Кнежа и с. Бреница да се отпуснат още 400 лв., но да бъде съобразено от 

къде да се вземат те. Също така като организатор на мероприятието да се запише 

Община Кнежа, т.к. средствата са от общинския бюджет, а не от външни лица или 

организации.  

Г-н Караджов предложи сумата да бъде взета от предвидените средства за Рокфест 

или Джазфест.  

Г-н Горнишки изказа мнение, че в какъвто и размер да се отпуснат средства за 

отбелязване на празници те няма да бъдат достатъчни, по скоро за него това е 

символичен жест към празника, такива са възможностите на общинския бюджет. Той 

призова да не се допуска деление както на празниците, така и на общинския съвет на 

верска основа.  

Оформено беше следното предложение за решение: Да се отпуснат 400 лв. за 

отбелязването на  Рамазан Байрам в гр. Кнежа и с. Бреница. Организатор на 

мероприятието – Община Кнежа. Средствата да бъдат взети от м. август мероприятието 

„Джаз фестивал“. Така средствата за „Джаз фестивал“ от 20 000 лв. стават 19 600 лв. 

Общата сума за м. август от 28 000 лв. става 27 600 лв. Общата сума за м. април от 700 

лв. става 1 100 лв. Вътрешните промени не водят до изменение на общата сума на 

Културния календар.  

Председателят на заседанието подложи на гласуване така направеното 

предложение.  

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - няма. 

 Предложението се прие.  
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     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - 1. 

 Предложението се прие. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 2; „Против“ - 2; „Въздържал се“ - 2. 

 Комисията не излиза с решение по предложението. 

 

- по т. 8 Курбан Байрам м. юни – 3000 лв. Средствата ще бъдат изразходени за гр. 

Кнежа и с. Еница.  

 Г-жа Герговска коментира, че в Културен календар за 2024 г. няма заложени 

средства за отбелязването на Курбан Байрам, т.к. такива предложения не са постъпили 

на проведените обсъждания.  

 Г-н Горнишки подложи на гласуване направеното писмено предложение от г-н 

Караджов и г-н Балевски - за отбелязване на Курбан Байрам м. юни – да бъдат 

отпуснати средства в размер на 3000 лв.   

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 1; „Против“ - 3; „Въздържал се“ - 1. 

 Предложението не се прие. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 1; „Против“ - 4; „Въздържал се“ - 2. 

 Предложението не се прие. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 2; „Против“ - 2; „Въздържал се“ - 2. 

 Комисията не излиза с решение по предложението. 

 

 Г-н Горнишки обяви, че ще подложи на гласуване останалите шест позиции от 

предложението на общинските съветници от ДПС.  

 

 - по т. 1 Смяна на тръбите на питейната вода и канализация на ул. „Никола 

Вапцаров“ гр. Кнежа в частта от ул. „Софроний Врачански“ до ул. „Родопи“ 

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 1; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 4. 

 Предложението не се прие. 

     Комисия по Земеделие:   
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 Гласували: „За“ - 1; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - 5. 

 Предложението не се прие. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 3; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - 2. 

 Предложението не се прие. 

 

- по т. 2 Канализация на ул. „Чайка“ гр. Кнежа до заустване в р. Гостиля 

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 1; „Против“ - 3; „Въздържал се“ - 1. 

 Предложението не се прие. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 1; „Против“ - 2; „Въздържал се“ - 4. 

 Предложението не се прие. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 2; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - 3. 

 Предложението не се прие. 

 

 - по т. 3 Асфалтиране на  ул. „Димитър Благоев“ в частта от Оряховското 

шосе до ул. „Върбица“ 

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 1; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 4. 

 Предложението не се прие. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 2; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - 4. 

 Предложението не се прие. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 2; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 4. 

 Предложението не се прие. 

 

 - по т. 4 Смяна на тръбите на питейната вода в частта от кръстовището от 

ул. „Никола Вапцаров“ до ул. „Елин Пелин“  

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 1; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 4. 

 Предложението не се прие. 
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     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 1; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - 5. 

 Предложението не се прие. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 3; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 3. 

 Предложението не се прие. 

 

 - по т. 5 Изработване на кадастрална карта на урбанизирана територия на с. 

Бреница 

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 1; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - 3. 

 Предложението не се прие. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - няма; „Против“ - 2; „Въздържал се“ - 5. 

 Предложението не се прие. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 1; „Против“ - 2; „Въздържал се“ - 3. 

 Предложението не се прие. 

 

 - по т. 6 Асфалтиране на ул. „Карл Маркс“ с. Еница в частта от ул. 

„Партизанска“ до ул. „Вихрен“ 

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 1; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - 3. 

 Предложението не се прие. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 1; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - 5. 

 Предложението не се прие. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 2; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - 3. 

 Предложението не се прие. 

 

 Председателят на заседанието пристъпи към гласуване на приложенията по 

докладната записка.  
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 Приложение №1 - ПРОЕКТ ПРИХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА ОБЩИНА КНЕЖА 

ЗА 2024  ГОДИНА 

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 6; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 2. 

 Приложение №1 се приема. 

 

 Приложение №2 - ПРОЕКТ  ЗА ПРИХОДИ, ПОМОЩИ И ДАРЕНИЯ ПО 

БЮДЖЕТА НА ОБЩИНА КНЕЖА ЗА 2024 година                

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 

 Приложение №2 се приема. 

 

 Приложение №3 - ПРОЕКТ РАЗПРЕДЕЛИНИЕ НА БЮДЖЕТА НА ОБЩИНА 

КНЕЖА ЗА 2024 година  ЗА ДЕЛЕГИРАНИ ДЪРЖАВНИ ДЕЙНОСТИ  

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 

 Приложение №3 се приема. 

 

 Приложение №4 - ПРОЕКТ РАЗПРЕДЕЛИНИЕ  НА  БЮДЖЕТА НА ОБЩИНА 

КНЕЖА ЗА 2024 година  ЗА ОБЩИНСКИ ДЕЙНОСТИ 

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 
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     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 6; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - няма. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - 1. 

 Приложение №4 се приема. 

 

 Приложение №5 - СПРАВКА ПРОЕКТ ЗА РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ НА РАЗХОДИТЕ 

ЗА ДЕЛЕГИРАНИ ОТ ДЪРЖАВАТА ДЕЙНОСТИ  И ОБЩИНСКИ ДЕЙНОСТИ ЗА 

2024 ГОДИНА НА ОБЩИНА КНЕЖА 

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - няма. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 6; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - няма. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - 2; „Въздържал се“ - няма. 

 Приложение №5 се приема. 

 

 Приложение №6 - ПОИМЕНЕН СПИСЪК ЗА РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ НА 

КАПИТАЛОВИТЕ РАЗХОДИ ПО ИЗТОЧНИК НА ФИНАНСИРАНЕ 

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 

 Приложение №6 се приема. 

 

 Приложение №7 - СТРУКТУРА НА ДЕЙНОСТ "ОБЩИНСКА 

АДМИНИСТРАЦИЯ" ПРИ ОБЩИНА КНЕЖА 

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 Комисисия по Образование: 
Страница 10 от 14 

 



 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 

 Приложение №7 се приема. 

 

 Приложение №8 - ВТОРОСТЕПЕННИ РАЗПОРЕДИТЕЛИ С БЮДЖЕТИ 

 Приложението се гласува с направеното предложение за отпадане на позицията -

 Общински музей гр. Кнежа 

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 

 Приложение №8 се приема с направената промяна. 

 

 Приложение №9 - ОБЩИНСКИ  КУЛТУРЕН  КАЛЕНДАР ЗА 2024 ГОДИНА 

 Приложението се гласува със следните предложения: 

 1. На позиция Освобождението на България, място на провеждане с. Еница от 

100 лв. става 300 лв. Така общата сума за м. март от 3 900 лв. става 4 100 лв. Сумата е 

прехвърлена от Приложение №11.  

 2. В м. април се добавя позиция Рамазан Байрам – за гр. Кнежа и с. Бреница с 

обща сума 400 лв. Организатор на мероприятията Община Кнежа. Средствата са взети 

от мероприятието „Джаз фестивал“.  

 Това води до следните промени:  

 - Общата сума в м. април от 700 лв. става 1 100 лв. 

 - Сумата на „Джаз фестивал“ от 20 000 лв. става 19 600 лв. 

 - Общата сума в м. август от 28 000 лв. става 27 600 лв.  

 - Общата сума на Приложение №9 от 115 570 лв. става 115 770 лв. 

 

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - няма. 
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 Приложение №9 се приема с направените изменения и допълнения. 

 

 Приложение №10 - ОБЩИНСКИ  СПОРТЕН  КАЛЕНДАР ЗА 2024 ГОДИНА 

 Замфир Демиров информира, че няма да гласува Приложение №10, т.к. спрямо 

него възниква конфликт на интереси.  

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - няма. 

 Приложение №10 се приема. 

 

 Приложение №11 - ОБЩИНСКИ  ЗДРАВЕН  КАЛЕНДАР ЗА 2024 ГОДИНА 

 Приложението се гласува със следните предложения за изменение: 

 1. Отпада заложеното в м. юни мероприятие  „Международен ден за борба с 

наркотиците“, с организатори Кметство с. Еница и НЧ "Изгрев - 1897" с. Еница.  

 2. Отпада заложеното в м. ноември мероприятие „Световен ден за борба с 

диабета“, с организатори Кметство с. Еница и НЧ "Изгрев - 1897" с. Еница.  

 Общата сума в размер на 200 лв. отива като допълнение в Културен календар, 

мероприятие „Освобождението на България“, с организатори Кметство с. Еница и НЧ 

"Изгрев - 1897" с. Еница. 

 Това води до следните промени:  

 1. Отпадат заложените за м. юни и м. ноември мероприятия, като за съответните 

месеци сумите се равняват на 0 лв. 

 2. Общата сума на Приложение №11 от 1 600 лв. става 1 400 лв. 

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - няма 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 6; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - няма. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - 2; „Въздържал се“ - няма. 

 Приложение №11 се приема с направените изменения. 
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 Приложение №12 - СПИСЪК НА ДЛЪЖНОСТИТЕ, КОИТО ИМАТ ПРАВО НА 

ТРАНСПОРТНИТЕ РАЗХОДИ ЗА 2024 ГОДИНА 

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 6; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 Приложение №12 се приема. 

 

 Приложение №13 – РАЗЧЕТИ ПО ОПЕРАТИВНИ ПРОГРАМИ беше гласувано 

в цялост.  

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 

 Приложение №13 се приема. 

 

 Приложение №14 - ПРОГНОЗА ЗА ПЕРИОДА 2023-2026 г. НА 

ПОСТЪПЛЕНИЯТА ОТ МЕСТНИ ПРИХОДИ  И НА РАЗХОДИТЕ ЗА МЕСТНИ 

ДЕЙНОСТИ  

 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 5; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 7; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 6; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 Приложение №14 се приема. 

 

 ДОКЛАДНА ЗАПИСКА В ЦЯЛОСТ  

 Замфир Демиров информира, че няма да участва в гласуването, т.к. спрямо него 

възниква конфликт на интереси.  
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 Комисия по Етика: 

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 

 Приема докладната записка.  

     Комисия по Земеделие:   

 Гласували: „За“ - 6; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - няма. 

 Приема докладната записка.  

 Комисисия по Образование: 

 Гласували: „За“ - 3; „Против“ - 2; „Въздържал се“ - няма. 

 Не излиза с решение по докладната записка.  

 

След изчерпване на материалите, председателстващият съвместното заседание г-н Юли 

Горнишки закри заседанието в 1730 часа. 

 

 

Протоколчик:                                                         Председател: 

/Г.Божилова/                                                          /Ю. Горнишки/ 
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